

LA MALBAIE, CHARLEVOIX

La Malbaie has been welcoming visitors for over 200 years, offering a variety of outdoor activities, relaxation & dining

La Malbaie, a historic holiday destination in Canada, offers various attractions, outdoor activities & dining options.

Hotel-Casino Complex of Charlevoix

183 Rue Richelieu, La Malbaie, G5A 1X8
(418) 665-5300



Un site de pur divertissement : un terrain de golf primé au Canada, un mini-golf, une via ferrata et une tyrolienne offrant une vue à couper le souffle sur le fleuve Saint-Laurent, une randonnée pédestre ludique, des activités uniques en toute saison, un hôtel prestigieux et un casino réputé.

This place is all about entertainment. It has one of Canada's most awarded golf courses, mini-golf, a via ferrata and a zip line with breathtaking views of the St. Lawrence River, a fun walking trail, unique activities in every season, a prestigious hotel and a renowned casino.

AML Cruises

159 route de la Grande Alliance Baie-Sainte-Catherine, G0T 1A0 (418) 692-2634



À bord d'une croisière aux baleines dans le parc marin du Saguenay-Saint-Laurent, des moments magiques sont à prévoir, en mode confort ou aventurier, et en toute sécurité.

Take a whale-watching cruise in the Saguenay-St. Lawrence Marine Park for magical moments in comfort or adventure mode with safety as a top priority.

Charlevoix Train

50, rue de la Ferme, Baie-Saint-Paul, G3Z 0G2
(418) 240-4124



Longeant le fleuve sur une distance de 125 kilomètres, le Train de Charlevoix est une façon unique d'effectuer le trajet entre Québec, Baie-Saint-Paul et La Malbaie. Les paysages spectaculaires, qui sont autrement inaccessibles, défilent sous nos yeux.

Take the Charlevoix Train along the river for 125 kilometres to enjoy a unique way to travel between Quebec City, Baie-Saint-Paul and La Malbaie. Incredible scenery will unfold before your eyes, accessible only by this mode of transportation.

Charlevoix National Parks (Sépaq)

25 Boul. Notre-Dame, Clermont (QC) G4A 1C2
(418) 439-1227



Dans les parcs nationaux de Charlevoix, tous les amoureux de plein air peuvent étancher leur soif d'aventure, au cœur d'une nature intacte entourée de paysages grandioses qu'on peine à décrire avec de simples mots.

In Charlevoix's national parks, every outdoor enthusiast will be able to quench their thirst for adventure in unspoiled nature surrounded by spectacular scenery so amazing it can hardly be described in words.

Massif de Charlevoix

185 Ch. du Massif, Petite-Rivière-Saint-François G0A 2L0 (418) 632-5876



Les activités ne manquent pas au Massif de Charlevoix. Le Vol de l'Oiseau mécanique, nouvelle activité d'envergure, est le premier carrousel nocturne à flanc de montagne au monde.

There's no shortage of activities at the Massif de Charlevoix. The region's biggest new attraction, The Flight of the Mechanical Bird, is the first mountainside night carousel in the world.

Charlevoix Maritime Museum

305 rue de l'Église, Saint-Joseph-de-la-Rive, G0A 3Y0 (418) 635-1131



Vivez une expérience à 360°, de la forêt au fleuve, entre nature et culture, qui raconte le chantier maritime de Saint-Joseph-de-la-Rive, les goélettes et le cabotage sur le fleuve Saint-Laurent. On peut même y visiter quatre bateaux en cale sèche, dont deux sont classés biens culturels.

Enjoy a 360° experience that takes you from the forest to the river, exploring nature and culture while recounting the maritime history of Saint-Joseph-de-la-Rive, schooners and cabotage on the St. Lawrence River. You can even tour four boats in the dry dock, two of which have been listed as cultural assets.

Alpagas Charlevoix

2643 Rte. du Fleuve, Les Éboulements G0A 2M0 (418) 6815233



Axé sur le volet agrotouristique, Alpagas Charlevoix offre un sentier éducatif pour visiter la ferme, un Alpa-Trekking en montagne, des collections exclusives de produits et une section découverte pour les épicuriens!

With its agrotourism aspect, Alpagas Charlevoix has a learning trail to visit the farm, Alpa-Trekking in the mountains, exclusive product collections and a "discovery" section for real epicureans!

Charlevoix Museum

10 Chem. du Havre, La Malbaie G5A 2Y8 (418) 665-4411



Le Musée de Charlevoix est un incontournable pour en apprendre davantage sur la culture et l'histoire de la région de Charlevoix.

The Charlevoix Museum is a must see for anyone who would like to know more about Charlevoix's culture and history

Cité Mémoire Charlevoix

Plusieurs adresses.



Préparez-vous à vivre une expérience multimédia, artistique, ludique et poétique qui se déploie aux quatre coins de Charlevoix. Aux abords du fleuve, des tableaux inspirés de l'histoire de la région sont projetés sur la falaise, le sol et les bâtiments de Pointe-au-Pic. L'activité est gratuite et bilingue.

A multimedia, artistic, playful and poetic experience through an enchanting setting which spread out in Charlevoix. The paintings, inspired by the history of Charlevoix, are projected along the river in the Pointe-au-Pic sector. Completely free and bilingual activity.